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Aika: 24.01.2017, klo 18:00 
Paikka: Rakentajanaukio 4, 02150, Espoo 
 
Läsnä: Anton Närekorpi, pj  Sami Soosalu 

Heidi Kaukinen, s  Mihail Merkurjev, saapui 5.1, poistui 14.6 
Daniel Haaranen, saapui 5.1 
Erik Jaatinen 
Ida Tasa 
Iiro Lindgren 
Niko Kälkäjä 
Oskar van der Weij 
Samuel Viitikko, poistui ja saapui 5.2 
Suvi Ojala 
Silja Yli-Juuti 

 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
1.1 Anton Närekorpi julisti kokouksen avatuksi ajassa 18:03. 

 
2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 

2.1 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
3.1 Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi. 

 
4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 

4.1 Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin. 
 

5. ILMOITUSASIAT 
5.1 Kuulumiskierros. Kaikille kuuluu hyvää lukuunottamatta Anton Närekorpea. Hänellä on 

kylpyhuone remontissa kuukauden ajan. 
5.2 Toimihenkilöiden kuulumiset: Sami Soosalu, opintoapu ja Mihail Merkurjev, 

Rakentamisjaos-vastaava ja pIKku-kiva. Rakentamisjaosto tekee kulkuneuvot 
Laskiaisriehaan ja Otatarhan-ajoihin. Ida Tasa osasi kertoa, että Ramboll toimittaa 
mielellään logonsa Laskiaisriehan kulkuneuvoa varten. Mihailille budjetti oli epäselvä ja 
se selvennettiin hänelle. Mihail kertoi, että suunnitteilla on IE-varastoon hyllykön 
päivitys. 

5.3 Pöhinä- ja ompeluillan doodle. Ajankohta loppuviikosta tai ensi viikon alussa. Doodle-
kyselyn aikarajana 25.1. kello 18. 

5.4 Muistutus Jämerän jälkeen ilmoittautumisesta.  
 

                                                                                                    
6. JÄSENASIAT 

6.1 Uudet jäsenet. Ei uusia jäseniä. 
6.2 Raadin palaute.  

6.2.1 Rocket League: näppäinten komennoista epäselvyyksiä. Päätös: Laitetaan 
ohjeet Playstationin käytöstä kiltahuoneelle. 

6.2.2 Kaverisitsit AATUn päällä ja mysteeriin vastaus: Raati ei tiedä vastausta 
mysteeriin, mutta toivoo Juho Jalosen saapuvan seuraavaan raadin kokoukseen 
selvittämään mysteerin. 

6.2.3 Energia-alan excursioiden puute kevään aikana: Kilta on järjestänyt syksyllä 
useamman energia-alan excursiot ja AmmattiAine-kerhot (AA-kerhot) ovat 
järjestämässä useamman energia-alan excursion. Tämän takia kilta ei näe 
tarpeelliseksi järjestää kevään aikana excursiota. 



Rakennusinsinöörikilta ry. Pöytäkirja Raadin kokous 4/2017 

2/4 
 

6.2.4 IK:n nettisivut: AA-kerhojen kalenteri sekä bannerit eivät toimi tällä hetkellä killan 
nettisivuilla. Puutteiden korjaaminen on työn alla. 

Raati kiittää palautteesta ja ottaa sen huomioon tulevassa toiminnassaan. 
6.3 Menneet tapahtumat: 

6.3.1 Abipäivä 19.1. Paneeli meni hyvin, mutta tapahtuma kärsi abiturienttien 
puutteesta. ENGin pöytä oli ollut hieno. 

 

7. YLEISTÄ 
7.1 Toimintasuunnitelmat ja budjetit 2017. Aikarajana näille on tiistai 31.1.2017. Jos 

toimikunnassa alaisia, täytyy kysellä heiltä budjetteja ja ideoita. Käydään läpi pöhinä- ja 
ompeluillassa. 

7.2 Vuosijuhlaedustukset 2017.  
7.2.1 Potentiaalin Tasaus. Päätös: Anton Närekorpi osallistuu Potentiaalin 

Tasaukseen. 
7.2.2 Ympäristöteekkarikillan (YKIn) vuosijuhlat. Päätös: Suvi Ojala ja Silja Yli-Juuti 

osallistuvat YKIn vuosijuhliin Tampereella. 
7.2.3 Raatikasa: Raadilla on kiinnostusta tehdä kasa. Jos kasa tehdään Otaniemen 

ulkopuolelle, täytyy tiedustella, onko mahdollista osallistua. 
7.3 IK-Toimari 2017 -haalarimerkki. Samuel Viitikolla on muutama idea. Ideointia jatketaan 

pöhinä- ja ompeluillassa. 
7.4 Raatipaidat. Ideointi tasolla. Pöhinä- ja ompeluillassa tehdään päätös. 
7.5 Muu raatihärpäke. 
7.6 Käyntikortit. Työn alla. 
7.7 Naamaläsyt. Valmiina, postitusta vailla. 
7.8  Rakennusinsinöörikillan (IK) kylpytakit. Juho Jalonen lähettänyt tietonsa 

aikaisemmasta hankinnasta Iiro Lindgrenille. Aikaisemmin tullut valitusta kylpytakkien 
mallista. Iiro lähettään tarjouspyynnöt muutamalle firmalle. Alustava kysely kylpytakkien 
kiinnostuksesta tehdään google formsin avulla Facebookiin. 

7.9 Ilmanpuhdistimen käyttö. Kokouksen jälkeen opetus. 
7.10 Nettisivut. Päivitys kesken. 
7.11 Hankinnat: 

7.11.1 Projektori ja valkokangas. Käyty ostamassa tänään. Maksoi yhteensä 750 
euroa. 

7.11.2 Whiteboard. Ei välttämättä tarpeellinen. Paperiversion hankinnan selvitys. 
7.12 IK:n kesäpäivät. Viikonlopun valinta doodle-kyselyn avulla raadin kesken 

mahdollisimman nopeasti. Samassa doodle-kyselyssä raadin kesäpäivät. Doodle-
kyselyyn täytyy olla vastattuna seuraavaan kokoukseen mennessä. 

7.13 Speksikasa. Killalle kasa yhteen näytökseen. Kysely google formsilla sopivasta 
näytöksestä viikon sisään. 

7.14 Raadin kokouskutsu kiltalaisille. Anton Närekorven mukaan aiemmin tehty väärin. 
Aikaisemmin on ollut luulo, ettei raadin kokouksiin saa osallistua, vaikkei niin lue 
säännöissä. Ideana on lähettää kokouskutsu päivää ennen raadin kokousta 
sähköpostin kautta killan jäsenille. Tämän takia esityslistan täytyisi olla valmiina päivää 
ennen kokouskutsun lähetystä varten. Ensimmäinen kokeilu ensi viikolla. 

  
8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA 

8.1 Sisäasiaintoimikunnan (SAT) vaihto 26.1. Vanhan Isännistön & Emännistön (IE) 
vastuulla järjestää. 

8.2 N-sitsit 10.2. Osallistujamäärä tällä hetkellä 19. Erik Jaatinen mietti, voiko muita kuin N-
vuoden opiskelijoita tulla sitsaamaan ja onko tarvetta jatkoille. Samuel Viitikko kertoi, 
että aikaisempana vuonna oli ollut pikku-IE pöytä ja ei uskonut, että jatkojen 
järjestämiselle olisi tarvetta. Marketta Ruutiainen on luvannut ottaa lukkaroinnista 
vastuun. 

8.3 GinTonic-ilta. Ilta on peruttu, sillä tapahtuman läheisyydessä muita tapahtumia. 
8.4 Muuta. Laitetaanko tanssivastaava SAT:in alaisuuteen. 
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9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA 

9.1 Avainasiakasilta. Huomenna avainasiakasilta kello 17 alkaen. Raadin jäsenet paikalle 
viimeistään 16:40. Esityskalvot asianmukaisilta kello 14 mennessä valmiiksi. 
Pukukoodina smart casual. 

 
10. OPINTOTOIMIKUNTA 

10.1 Bachelor’s degree steering group. Samuel Viitikko kävi läpi kokouksen pääkohdat: 
Käytiin keskustelua kandidaatti tutkinnon uudistamisesta. Tällä hetkellä liian laaja ja 
epäpätevä. ARTS-ENG -kurssi on aiheittanut ongelmia, sillä ei sovellu opiskelijoille. 
Maisteritason tutkinto on tällä hetkellä liian vaikea Aalto yliopistosta valmistuneille 
kandidaateille ja liian helppo ulkomaalaisille opiskelijoille. Tulevat lukukausimaksut 
saattavat aiheutua ongelmaksi verrattuna koulutuksen tasoon. Koulu tarvitsee 
yhteistyötä firmojen kanssa. Geoinformatiikka ja vesi- ja ympäristötekniikka voitaisiin 
yhdistää perusteella, että niihin hakee vähän opiskelijoita ja ne liittyvät ympäristöön.  

10.2 Kesätyösauna. Samuel Viitikko kertoi, että tapahtumalta puuttuu vielä energia-alan 
firma. Samuel oli soittanut UPM:lle ja tiedostellut halukkuutta edustamaan energia-
alaan. Ida Tasa totesi, että olisi hyvä saada tapahtumaan firma, joka palkkaa useampia 
kesätyöntekijöitä. 

 
11. FUKSITOIMIKUNTA 

11.1 Fuksien kuulumiset. Fukseille tuntuu kuuluvan hyvää. 
11.2 ISOrekry-sauna 9.2. Tapahtumalle on tila varattuna. Vielä täytyy tehdä tapahtuma 

facebookiin ja lyödä käytännön asiat lukkoon. 
 

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA 
12.1 Sitsit for dummies 2.2. Sitsien ideana on opettaa ulkomaalaiset opiskelijat 

sitsaamaan. Tapahtuma on ollut aikaisempina vuosina suosittu ja pidetty. Silja Yli-Juuti 
ilmoitti, että muutkin voivat tulla sitsaamaan. 

 
13. RUUTISET-TOIMIKUNTA 

13.1 Mainosten hinnat. Mediakortti aloitettu, mutta mainosten hinnat puuttuvat. Daniel 
Haaranen hinnoittelee mainokset koon mukaan. Mainosten koot ovat: koko sivu; ½ 
sivua ja ¼ sivua. Odotetaan yritysten reaktiota mainostelun hinnoitteluun. 

 
14. EXCURSIOTOIMIKUNTA 

14.1 HSY-excursio 27.2. Excursio varmistunut. 
14.2 Karttakeskus excursio. Maanmittarikilta laittanut tiedustelun Karttakeskukselle. 

Ideana on järjestää superexcursio myöhemmin keväällä Maanmittarikillan Poligonin ja 
Rakennusinsinöörikillan kesken. 

14.3 Bauer Watertechnology excursio. Niko Kälkäja antanut excursion LVI-kerhon 
hoidettavaksi. 

14.4 Pöyryn excursioilta. Pöyry on toivonut iltaan osallistuvan vanhempia opiskelijoita. 
Niko Kälkäjä antanut illan Lämpövoimakerhon hoidettavaksi. 

14.5 AA-illan powerpoint. 
14.6 Ympäristöteekkarikillan (YKI) excursio rankkaXQ Otaniemessä 14.-15.3. YKI:ltä tullut 

tiedustelua yöpaikasta ja viihteestä. RankkaXQ hankalana ajankohtana, sillä 
Energiateekkaripäivät järjestetään samoihin aikoihin. Niko Kälkäjä selvittää tarkempia 
tietoja YKI:ltä. 

 
15. RAHA-ASIAT 

15.1 Hyväksyttävät laskut. Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut. 
15.2 Kahvisponsorointi. Ida Tasa kertoi hankkineensa LVK:lle viime vuonna 

kahvisponsoroinnin Kaffalta.  
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16. TIEDOTUS 
16.1 Ei uutta asiaa. 

 
17. AYY JA ITY 

17.1 Ei uutta asiaa. 
 

18. MAIK JA AA-KERHOT 
18.1 AA-kerhojen tervehdysmailit. Mailit on lähetetty puheenjohtajille. Puheenjohtajien 

Gmail-sähköpostit täytyy vielä hankkia AA-kerhojen kalenteria varten. 
 

19. RIL JA TEK 
19.1 Ida Tasa kertoi, että viime viikolla oli ollut RIL:n ensimmäinen kokous. Kokouksessa 

sovittiin käytännön järjestelyistä. Kokoukset järjestetään helmi- ja maaliskuussa 
tiistaisin neljän viikon välein. 

 
20. M.E.T.A 

20.1 Anton Närekorpi halusi ilmoittaa, että heti täytyy kertoa, jos tuntuu siltä, että on liikaa 
tehtäviä. Ei haluta, että raadissa oleminen ja tehtävien suorittaminen olisi liian 
kuormittavaa koulun lisäksi. 

20.2 Lauri Nyrhilä on varannut keväällä mielenkiintoisia päiviä fuksitoiminnalle. Iiro pyytää 
Lauria osallistumaan mahdollisimman pian raadin kokoukseen. 

 
21. SEURAAVA KOKOUS 

21.1 Seuraava kokous järjestetään 31.1. klo 18. 
 

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
22.1 Anton Närekorpi päätti kokouksen kello 20:11. 

 

 

 

VAKUUDEKSI 

 

  

_______________________________  _______________________________ 
Anton Närekorpi   Heidi Kaukinen 
Puheenjohtaja   Kirjuri-tiedottaja 
 


